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Občina Hoče-Slivnica               
   
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-2/2021 
Datum:   11. 2. 2021 
 
 
 

Z A P I S N I K  
16. seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je  bila v sredo,  

10. 2. 2021, ob 17. uri v KD Hoče. 
 
 
                                                              TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Seja se prične ob 17. uri. Prisotnih je 18 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena. 

 
Prisotni: Zdenka Gajser, Benjamin Habinc, Andreja Kavaš, Rok Klajnšek, Jožef Merkuš, Jožica 

Klajderič, Marija Motaln, Anica Pučko, , Marko Smogavec, Zvonimir Trstenjak, Konrad Vrhovšek, Boris 

Pust, Aleš Meglič, Simona Kalšan-Kildenfoss, Darko Vrhovšek, dr. Martina Rauter, Andreas Leitinger, 

dr. Aleš Kobal.  

 
Odstotni:  Jelena Paulinič Frangež. 
 
Ostali prisotni: 
Metka Meglič – v.d. direktorice OU, Maja Krajnc, Janja Zorman, Stanko Rafolt, Oberlajt Metka, Ksenija 
Petrič– strokovna služba, Uroš Blažič – predsednik KS Rogoza. 
 
Poročevalci: 
Leonida Rajšp, predstavnica podjetja Kipertrans d.o.o., Irena Španinger, direktorica Javnega 
medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor, Metod Dolinšek, sekretar OO RK Maribor, Dejan 
Tacer, predstavnik podjetja Nigrad d.o.o., Boris Keuc, predstavnik RRA Podravje, Marko Turčin 
predstavnik Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor. 
 

Zapisnikar: 
Neva Dolgoš  
 

 
TOČKA 2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE  

 
 



Zapisnik 16.  redna seja Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 10. 2. 2021 2 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 15. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/1 JE SPREJET. 
 

 

 
                                                               TOČKA 3 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje, 4. 2. 2021 pa dodatni točki. 
 
Dr. Marko Soršak, župan seznani prisotne o umiku točke 10 ter dveh dodatnih točkah na predlogu 
dnevnega reda, združitev razlage o Odlokih proračuna za leto 2021 in 2022, ter o umiku točke glede 
začasnega financiranja, če bo odlok o proračunu za leto 2021 sprejet. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi dnevni red 16. redne seje občinskega sveta  

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Obravnava in potrditev Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo na območju občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 
5. Obravnava in potrditev letnega programa vzdrževanja občinskih cest za leto 2021. 
6. Obravnava in potrditev Odloka o pokopališkem redu v Občini Hoče-Slivnica – druga 
obravnava. 
7. Poslovno finančni načrt 2021 z Letnim načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem  Javnega 
medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 
8. Zamenjava vodovodnih cevi v območju izgradnje kanalizacijskega sistema (aglomeracija 
Spodnje Hoče in aglomeracija Radizel). 
9. Obravnava in potrditev sodelovanje pri projektu »EMBRACIN Krepitev migrantske 
integracije v Evropi«. 
10. Seznanitev s finančnim načrtom Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto      
      2021. 
11. Obravnava in potrditev Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni 
zdravstveni dejavnosti na področju fizioterapije v Občini Hoče Slivnica – prva obravnava. 
12. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče – Slivnica za leto 2021 – druga 
obravnava  
13. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče – Slivnica za leto 2022 – druga 
obravnava  
14. Obravnava in potrditev sklepa o začasnem financiranju Občine Hoče – Slivni-ca. 
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15. Obravnava in potrditev Elaborata odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 
vode na območju Občine Hoče-Slivnica za leto 2020. 
16. Obravnava in potrditev zaprte liste kandidatov za člane Razvojnega sveta regije Podravje v 
programskem obdobju 2021-2027. 

     17. Informacije o projektih 2021. 
18. Vprašanja in pobude. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:   18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/2 JE SPREJET. 
 

 
TOČKA 4 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PODLAGAH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA 
OBSTOJEČO KOMUNALNO OPREMO NA OBMOČJU OBČINE HOČE-SLIVNICA – PO SKRAJŠANEM 

POSTOPKU. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, v.d. direktorice OU. 

 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

Stališče je podal Rok  Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Hoče-
Slivnica po skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:   18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/3 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 5 
 OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA PROGRAMA VZDRŽEVANJA OBČINSKIH CEST ZA LETO 

2021. 
 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala Leonida Rajšp, predstavnica podjetja Kipertrans d.o.o. 

 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi izvedbeni program vzdrževanja občinskih 
cest za leto 2021. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/4 JE SPREJET. 
 

 

 
TOČKA 6 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O POKOPALIŠKEM REDU V OBČINI HOČE-SLIVNICA – 
DRUGA OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je, ob upravičeni odsotnosti dr. Boštjan Brezovnik, podal dr. Marko Soršak, 

župan. 

 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o pokopališkem redu v Občini 
Hoče Slivnica v drugi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/5 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 7 
POSLOVNO FINANČNI NAČRT 2021 Z LETNIM NAČRTOM RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM  

JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR. 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Irena Španinger, direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega 

sklada Maribor. 

 

Stališče je podal Rok  Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan  je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrt 2021 z Letnim 
načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS Maribor. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/6 JE SPREJET. 
 

 

17.22 – Irena Španinger zapusti sejo. 
 
 

TOČKA 8 
ZAMENJAVA VODOVODNIH CEVI V OBMOČJU IZGRADNJE KANALIZACIJSKEGA SISTEMA 

(AGLOMERACIJA SPODNJE HOČE IN AGLOMERACIJA RADIZEL). 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, svetovalec. 

 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal Rok  Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/7  
Občinski svet Občine Hoče - Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP) zamenjava vodovodnih cevi v območju izgradnje kanalizacijskega 
sistema (aglomeracija Spodnje Hoče in aglomeracija Radizel). 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 18   
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
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SKLEP ŠT. 16/7 JE SPREJET. 
 

 
 

TOČKA 9 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SODELOVANJE PRI PROJEKTU »EMBRACIN KREPITEV MIGRANTSKE 

INTEGRACIJE V EVROPI«. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Metod Dolinšek, sekretar OZ RK Maribor. 

 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče je podal Rok  Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Konrad Vrhovšek je izpostavil svoje pomisleke in zastavil vprašanja Metodu Dolinšku, ki je nanje 

odgovoril. 

 

Dr. Marko Soršak je podal še dodatno razlago in po razpravi dal  na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/8  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi sodelovanje pri projektu »EMBRACIN 
Krepitev migrantske integracije v Evropi«. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  15   PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/8 JE SPREJET. 
 

 

 
TOČKA 10 

SEZNANITEV S FINANČNIM NAČRTOM ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. ADOLFA DROLCA  
MARIBOR ZA LETO 2021. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 4. 2. 2021 kot dodatno točko dnevnega reda. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Turčin, predstavnik Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca 
Maribor. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/9 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k finančnemu načrtu 
Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 2021. 

 
Glasovanje:  
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Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0 
 

 

SKLEP ŠT. 16/9 JE SPREJET 

 

17.42 – Marko Turčin zapusti sejo. 

 
 

TOČKA 11 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE JAVNE SLUŽBE 

V OSNOVNI ZDRAVSTVENI DEJAVNOSTI NA PODROČJU FIZIOTERAPIJE V OBČINI HOČE 
SLIVNICA – PRVA OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, v.d. direktorice OU. 

 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

Zvonimir Trstenjak je podal svoje mnenje glede dopisa/odgovora  ZD dr. A. Drolca Maribor, vendar 

fizioterapijo v OHS podpira. 

 

Po razpravi je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/10  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje 
javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti na področju fizioterapije v Občini 
Hoče Slivnica v prvi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/10 JE SPREJET. 
 

 

 
 

TOČKA 12 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2021 – 

DRUGA OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Dr. Marko Soršak, župan predlaga združeno razlago 11 in 12 točke, prav tako prosi predsednike 
odborov in komisij k podaji sklepov za oba odloka, glasovanje pa za vsako točko posebej. 
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Uvodno obrazložitev Odloka je podala Janja Zorman, ki pove, da se Odlok o proračunu za leto 2021 in 

leto 2022 na podlagi Statuta in Poslovnika daje v 2. obravnavo. Javna razprava je potekala do 16. 

januarja, do takrat nismo prejeli nobenih predlogov za premembe, so pa v tem času nastale druge 

spremembe in okoliščine, ki so vplivale na spremembe v predlogu odloka. Prisotne seznani s 

spremembami med prvo in drugo obravnava, ter o obravnavi odlokov na odborih in komisijah. 

 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

Stališče je podal Rok  Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

Stališče je podala dr. Martina Rauter, predsednica Odbora za gospodarske dejavnosti in turizem 

 

Dr. Marko Soršak, župan je seznanil z vložitvijo dveh oz. štirih amandmajev, ki so prispeli do 

določenega roka ter ki so jih svetnice in svetniki prejeli pred sejo OS. 

Andreja Kavaš, podžupanja je seznanila prisotni z Amandmajem št.1 k proračunu za leto 2021 in 

Amandmajem št. 2 k proračunu za leto 2022, ki sta vložena zaradi pristopa k programu EMBRACIN 

Krepitev migrantske integracije v Evropi«. – Priloga 1 in 2 

Boris Pust, podžupan je seznanil prisotne z Amandmajem št. 3 k proračunu za leto 2021 in Amandma 

št. 4 k proračunu za leto 2022, ki sta vložena zaradi prijave na javni razpis za sofinanciranje dozidave 

k OŠ Dušana Flisa Hoče in OŠ Franca Lešnika – Vuka Slivnica – Priloga 3 in 4. 

 

Po razpravi je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/11  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Amandma št. 1 k proračunu za leto 2021. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  15  PROTI: 0  
 

SKLEP ŠT. 16/11 JE SPREJET. 
 
 

 

SKLEP ŠT. 16/12  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Amandma št. 3 k proračunu za leto 2021. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 

SKLEP ŠT. 16/12 JE SPREJET. 
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SKLEP ŠT. 16/13  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče – 
Slivnica za leto 2021 v drugi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:   18 PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/13 JE SPREJET. 
 

 

 
 
SKLEP ŠT. 16/14  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2021 v drugi 
obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:   18 PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/14 JE SPREJET 
 
 

TOČKA 13 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2021 – 

DRUGA OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Šijanec, višja svetovalka pri prejšnji točki. 

 
Prav tako je dr. Marko Soršak že seznanil prisotne glede podanega amandmaja št. 2 

 
Po razpravi je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/15 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Amandma št. 2  k proračunu za leto 2022. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  16  PROTI: 0 
 

 

SKLEP ŠT. 16/15 JE SPREJET 

 

 



Zapisnik 16.  redna seja Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 10. 2. 2021 10 

 

SKLEP ŠT. 16/16 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Amandma št. 4 k proračunu za leto 2022. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0 
 

 

SKLEP ŠT. 16/16 JE SPREJET 

 

 
 

SKLEP ŠT. 16/17  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče – 
Slivnica za leto 2022 v drugi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:   18 PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/17 JE SPREJET. 
 

 

 
 
SKLEP ŠT. 16/18  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2022 v drugi 
obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:   18 PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 16/18 JE SPREJET 
 
 
Dr. Marko Soršak, seznani prisotne, da glede na to, da je proračun za leto 2021 sprejet umika točko o 

sprejetju sklepa o začasnem financiranju. 

 
 
 

TOČKA 14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE 

ODPADNE VODE NA OBMOČJU OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2020. 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Dejan Tacer, predstavnik podjetja Nigrad d.o.o. 

 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal Rok  Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 
Zvonimir Trstenjak je podal svoja mnenja in zastavil vprašanja, na katera mu je Dejan Tacer 
odgovoril. 
 
18. 20 - Rok Klajnšek zapusti sejo. 
 
Po razpravi je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/19 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Elaborat odvajanja in čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode na območju Občine Hoče-Slivnica za leto 
2020. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:  14  PROTI: 0 
 

 

SKLEP ŠT. 16/19 JE SPREJET. 

 

 
SKLEP ŠT. 16/20 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o določitvi cene odvajanja, 
čiščenja, omrežnine in cena storitve pregleda obratovanja male komunalne čistilne 
naprave do 50 PE in pregled priklopa na sistem javne kanalizacije v Občini Hoče- 
Slivnica. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:  14  PROTI: 1 
 

 

SKLEP ŠT. 16/20 JE SPREJET. 

 
18.24 Dejan Tacer zapusti sejo. 
 

TOČKA 15 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPRTE LISTE KANDIDATOV ZA ČLANE RAZVOJNEGA SVETA REGIJE 

PODRAVJE V PROGRAMSKEM OBDOBJU 2021-2027. 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 



Zapisnik 16.  redna seja Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 10. 2. 2021 12 

 
Uvodno obrazložitev je podal Boris Keuc, predstavnik RRA Podravje. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 16/21 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zaprto listo kandidatov za člane 
Razvojnega sveta regije Podravje v programskem obdobju 2021-2027. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:  17  PROTI: 0 
 

 

SKLEP ŠT. 16/21 JE SPREJET 

 
18. 27 – Boris Keuc zapusti sejo. 

 
TOČKA 16 

INFORMACIJE O PROJEKTIH 2021. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, v.d. direktorice OU. 
 
 
 

TOČKA 17 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Pobud in vprašanj s strani svetnikov in svetnic ni bilo, Benjamin Habinc opozori na napako pri 

obvestilu ZD dr. A. Drolca na spletni strani OHS. 

Dr. Marko Soršak, župan je seznanil prisotne s projekti, ki so v teku - Lekarna v Slivnici, Dom 

starostnikov v Slivnici, Varovana stanovanja v Slivnici, Go asset in nadaljevanje gradnje Magne Steyr 

 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                    

 
 
           
                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                           Dr. Marko Soršak, župan                 


